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内容概要

　　名师主笔专家审稿    本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师、优秀骨干
教师联合编写，由中外教育专家审定把关。
　　设计新颖操作灵活    本套丛书内容按周次设计，既有利于教师课堂定时检测，又适合学生同步自
测，操作灵活方便、节时高效。
　　同步性好适用性广    本套丛书以新课标及最新考纲为依据编写，适用于各种版本教材。
　　设计巧妙效果最佳    听力理解训练需要最强的心理关注度。
间隔一到两日训练，利于学生保持足够的训练兴奋度和最强的心理关注度，事半功倍。
　　讲解精要归纳精准    每周均附有训练、应试技巧指导，有助于学生体会规律，举一反三。
经典表达列出相关高频语言材料，有助于学生不断积累听力语言素材，培养语感，进而大幅提高听能
水平。
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书籍目录
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CommunicationWEEK 5  Making a Telephone Call&Making AppointmentWEEK 6 Talking About PlansWEEK 7
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章节摘录

　　W：Wow. he must have alotto dothere.　　M：Yes.hedoes.　　（Text10）　　W：Many rules govern
drivers on American streets and highways.The most common one is the speed limit.. The speed limit regulates how
fast a car may go. on highways between cities，the speed limit is usually 55 miles per hour. When people drive
faster than the speed limit.a policeman call stop him.The policeman gives them pieces of paper which people call
traffic tjckets.TraffjC tickets tell the drivers how much money they must pay.When drivers receive too many tickets
，they probably cannot driveforawhile. The rush hour is when people are going to work or going home from
work.At rush hour there are many cars on the streets and traffic moves very slowly.Nearly all American cities have
rush hours.Drivers do not get tickets very often for speeding in the rush hours because they cannot drire fast.　　
（Text 1）　　W：Areyou goingwithmetothemovie？
　　M：Ihavemyhandsfullwiththis report.　　W：What apity！
　　（Text 2）　　W：Would youliketo havethe party onMonday orOll Tuesday？
　　M：Whatever you decide will be fine with me.　　W：We11.1wantittobeheldonTuesday.　　（Text3）
　　W：HOWlongwillBillbe awayfromwork？
　　M：Ten days.He leaves on the 21st and he hopes to be back by theend of the month.　　W：Letine
see.WillhebeintheofficeOnthe30ththen？
　　M：ThatS right.　　（Text 4）　　M：Ive been told that youve been studying English for three
years.What do you think about studying English？
　　W：Well.reading and writing arent too difficult. although theyre more difficult than the grammar. Spoken
English is the hardest of all though.　　M：I agree.　　（Text 5）　　W：Whatdoyoudofor aliving？
　　M：Im a journalist.　　W：Really？
Doyoulikeit？
　　M：Yes.Ido.It,sveryinteresting.　　（Text6）　　M：What are you doing，Mary？
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编辑推荐

　　《快捷英语·听力周周练（活页卷）：高2年级（上）》是由多所国家级示范中学和省级示范中
学的特高级教师、优秀骨干教师联合编写。
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